



Local news

Qionglin's research results won the Best Paper Award at the International Symposium

2018/11/12

Reporter: Zhan Zonghan / comprehensive report. Click rate: 460



成為朋友中第一個說這個講的人。

The Cultural Assets Research Team of the University of Science and Technology of China wrote a paper on the research results of Jinmen Qionglin. In early November, he participated in the European Mediterranean Cultural Assets Digital Technology Seminar (EUROMED 2018), entitled "Digital Interpretation and Presentation of Historic Buildings - Constructing Jinmenqiong with ARCHES For example, Lin Historic Site won the Best Paper Award.

The tangible and intangible culture possessed by traditional settlements is the most important asset of Kinmen. The Jinmen County government has long been involved in relevant preservation work, and accumulated physical restoration and diversified research results. The University of Science and Technology of China has been deeply cultivating local culture and preservation in Kinmen. This paper was supported by the Ministry of Culture's Cultural Assets Institute. Four of them were related to the preservation of the Golden Gate cultural assets, and the preservation of the Golden Gate monuments and the interpretation of digital interpretation. The research results of digital preservation of Jinmen cultural assets have been affirmed by this conference, and have positive significance for the improvement of the digital preservation capacity of China's Golden Gate.

The European Digital Cultural Seminar on Digital Assets in the Mediterranean (2018) was held for the seventh time in the conference. Due to the forward-looking and in-depth nature of the conference, UNESCO was invited by UNESCO, international cultural monuments and historical sites. Committee (ICOMOS), European Commission (European Commission), International Cultural Heritage Archives Committee (CIPA), UNESCO Digital Cultural Assets Headquarters, Chairman of the Digital Cultural Heritage European Research Area (ERA CHAIR) and Paul Getty Foundation (The Getty The support and co-organizers of other institutions are international conferences where digital cultural assets are extremely important.

The symposium was submitted by a total of 537 papers from all over the world. After reviewing, a total of 97 papers were passed and the hair was published. The team of the University of Science and Technology of China published a total of 6 papers, including Professor Yang Wenbin and Yan Yaning of the University of Science and Technology of China. The title of the thesis published by the professor is: "The digital interpretation and presentation of historical buildings - taking ARCHES to construct the Jinmen Qionglin historical site as an example", which won one of the six best paper awards in the conference, and also caused considerable resounding from the participating scholars. Expanding the internationalization of the preservation of China's and Jinmen's cultural assets is quite influential.



Prof. Yan Yaning (first from right) of the University of Science and Technology of China and the chairman of the conference (sixth from left) and international cultural assets experts. (provided by the Cultural Affairs Bureau)

The last one: Yannan, Goose Lake, Pangu, Yangming an... Next: The national Weng Lushou Cup wooden ball game...

I want to judge ★★★★★

Average star rating 0 Total number of people: 0 Number of stars: 0

One word per day:

Chaoshan Information

The tidal forecast of the Golden Gate Sea level

2018-12-04 (2) (Lunar Calendar: 10/27)

Kinmen County: gold town the next 30 days

- Dry tide 03:36
Full tide 09:50
Dry tide 15:57
Full tide 22:05

Friendly link



Electronic album



County magistrate interacts with the people

County magistrate interacts with the people

2018/01/11 Number of photos: 37



## 地方新聞

### 瓊林文資研究成果獲國際研討會最佳論文獎

• 2018/11/12

記者：詹宗翰/綜合報導 · 點閱率：460

讚 成為朋友中第一個說這個讚的人。



中國科技大學文化資產研究團隊以金門瓊林研究成果撰寫論文，於十一月初參與歐洲地中海文化資產數位科技研討會 (EUROMED 2018)，題目為「古蹟建築數位化詮釋與呈現—以ARCHES建構金門瓊林古蹟為例」，榮獲最佳論文獎。

傳統聚落擁有的各項有形無形文化，是金門最重要的資產，金門縣政府長期投入相關保存工作，並累積實體的修復與多元的研究成果。中國科技大學長期於金門深耕在地文化與保存，本次論文獲文化部文化資產學院計畫支持，其中有四篇為金門文化資產保存相關論文，對金門古蹟保存以及進行數位的詮釋研究，呈現金門文化資產的數位保存研究成果，深獲本次會議肯定，對我國金門數位保存能力的提升，有正面之意義。

歐洲地中海文化資產數位科技研討會本 (2018) 年為該會議第七次舉行，由於該會議議題的前瞻與深度均深受肯定，受到聯合國教科文組織 (UNESCO)、國際文化紀念物與歷史場所委員會 (ICOMOS)、歐盟 (European Commission)、國際文化遺產檔案委員會 (CIPA)、聯合國教科文組織數位文化資產總部、數位文化遺產歐洲研究區主席 (ERA CHAIR) 及保羅·蓋地基金會 (The Getty) 等機構的支持與協辦，是國際上數位文化資產極重要的國際會議。

本屆研討會來自世界各國共計537篇論文投稿，經審稿後共97篇通過並進行口頭發表，中國科技大學團隊於此次會議共6篇論文進行發表，其中由中國科技大學楊文斌老師及閻亞寧教授共同所發表的論文題目：「古蹟建築數位化詮釋與呈現—以ARCHES建構金門瓊林古蹟為例」，榮獲會議共六位最佳論文獎之一，也引起與會學者相當大的迴響，對於拓展我國與金門文資保存的國際化頗具影響。



中國科技大學閻亞寧教授 (右一) 與大會主席 (左六)、國際文化資產數位專家合影。(文化局提供)

• 上一則：燕南、鵝湖、盤古、陽明 閩台4...

• 下一則：全國翁祿壽盃木球賽 金門隊奪3...

我要評比 ★★★★★

平均星評 0

總評比人數：0 獲得星星數：0

★★★★★  
0人

★★★★☆  
0人

★★★★☆  
0人

★★★★☆  
0人

★★★★★  
0人

f Facebook

Twitter

g+ Google+

友善列印

## 相關新聞

- 金醫公告卡介苗施打時間
- 遠航推好康優惠 ALLN幣可換機票
- 尋根交流 南洋僑青拜會會議受歡迎
- 教部繼齡教育委對藍 慈世舜獲首屆領銜獎

## 熱門新聞

- 金酒召開東北試釀記者會 反擊不實選舉操作
- 縣議員選舉 13位議員連任 6位新人上榜
- 更新的力量 許燕輝發佈競選主題曲MV
- 鹿耳門節台全班機12/12開放訂位

每日一語： 為成功找方法，不為失敗

## 潮汐資訊

金門海面潮汐預報

2018-12-04 (二) (農曆：10/27)

• 金門縣：金城鎮	未來30天
• 乾潮	03:36
• 滿潮	09:50
• 乾潮	15:57
• 滿潮	22:05

## 友善連結

更多



## 電子相簿

更多



### 縣長與民互動

縣長與民互動

• 2018/01/11

照片數：37